
 
 

Consell Escolar Municipal 
Cornellà de Llobregat 

Data: 23/3/2017                                                                                                              Nº: 9 

Assistents: Montserrat Pérez Lancho, Sònia Broto Pérez, Raquel Albiol, Mª Crisóstomo, José 
Luis Pérez, Ferran López, Ester Martín, Aurora Mendo, Salvador Valls, Jordi Izquierdo, Juan 
José González, Vidal Aragonés, Albert Mis, Marc Julià, M. Carmen Brito, Gemma Coll, Josep 
Lluís del Alcàzar, Carme Laez, Teresa Cosialls, Ester Martín  
 
S’excusen: Luis López, Mercè Roca, Anna Martínez, Oriol Pallarès, María Turruchel Alcantud, 
Cristina Gabirondo, Óscar Mestre, Urbano Martínez, M. Carmen López, Isabel Robles 
 

Ordre del dia: 

 

 Aprovació, si escau, de l’acta anterior (4/10/2016).  

 Creació de grup de treball mixt (Departament d’Ensenyament de la Generalitat de 

Catalunya-Membres del Consell Escolar Municipal), per reflexionar sobre el model 

educatiu del municipi. 

 Informació sobre les propostes presentades per la ciutadania  sotmeses a la 

consideració en la convocatòria de pressupostos participatius 2017. 

 Informació sobre la proposta de text per recolzar la iniciativa del Consell Escolar de 

Catalunya “Ara és demà”. 

 Informació sobre els nous projectes municipals en l’àmbit educatiu. 

 Assumptes sobrevinguts. 

 Precs i preguntes. 

 
 

 S’inicia la sessió a les 17.31 

Pren la paraula la Regidora d’Educació, sra. Montserrat Pérez, per iniciar la reunió plenària 
ordinària del CEM.  
 

 PUNT 1 DE L’ORDRE DEL DIA: Aprovació, si escau, de l’acta anterior. 
 

Se sol·licita al Plenari del CEM l’aprovació de l’acta anterior, corresponent a la sessió 
ordinària del passat 4 d’octubre de 2016, amb una esmena suggerida per sr. Albert Mis. On 
diu: 
 
"El representant del professorat, sr. Albert Mis, apunta que a partir de 10 alumnes es pot 
desdoblar: amb 20 alumnes es poden obrir dos grups, però amb 19 només tens dret a un 
grup." 
 



 
 

La informació correcta és que: 
 
“A partir de 20 alumnes matriculats el grup es pot desdoblar, per tant, amb 20 alumnes es 
pot tenir grup desdoblat (això vol dir 10 alumnes per un professor en alguns crèdits), però 
amb 19 no es pot desdoblar (la qual cosa implica 19 alumnes per professor)”. 
 

 PUNT 2 DE L’ORDRE DEL DIA: Creació de grup de treball mixt (Departament 
d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya-Membres del Consell Escolar 
Municipal), per reflexionar sobre el model educatiu del municipi. 
 

Pren la paraula la Regidora d’Educació, sra. Montserrat Pérez, per informar d’aquesta 

proposta que se sotmet a consideració del CEM i que parteix del procés de preinscripció 

d’aquest any i del que es preveu de cara al curs 2018-2019, ja que si es tornen a prendre 

decisions basades en l’índex de natalitat significaria un tancament de 4 grups de P3 a la 

ciutat. Es recorda que al gener del 2016, l’Ajuntament, per unanimitat va aprovar una moció 

que parlava de la baixada de ràtios a tota la ciutat, però també de disposar d’altres criteris a 

l’hora de decidir preinscripció o que aquells que s’utilitzessin no fossin fonamentats en 

termes economicistes. Aquesta recomanació també va ser traslladada per part del Síndic de 

Greuges de Catalunya, qui oferia orientacions en aquest mateix sentit.    

Tenint en compte que és el Departament d’Ensenyament qui és el responsable del procés 

de preinscripció i que aquest curs ells també han treballat amb les entitats municipalistes 

(FMC i AMC), de forma “preventiva”  i per anticipar-nos al possible tancament de grups de 

P3, es proposa la creació d’un grup de treball d’experts (persones del sector, professionals  

que coneguin la situació de la ciutat pel que fa al seu mapa escolar) que treballin amb el 

suport dels regidors/es que foment part del propi Consell.  

Aquest encàrrec, però no se centrarà única i exclusivament en el nivell de P3, sino que la 

idea és poder valorar també la situació a nivell d’ESO. Es tracta, doncs de ser proactius i al 

mateix temps creatius per tal de poder oferir solucions pensades, reflexionades, debatudes 

en profunditat no només per la Comissió en sí mateix, sinó també pel propi CEM.  

Quan es parla de grup de treball mixt, es perque s’incorporarà també algú del Departament 

d’Ensenyament, qui representarà l’administració que té la competència en aquest sentit (no 

seria convenient fer-la de forma unilateral si el que es proposa és trobar solucions 

conjuntes, útils per a tothom, i amb el temps suficient d’antelació com per no trobar-nos els 

problemes damunt de la taula i haver de prendre decisions de forma precipitada). 

El sr. Vidal Aragonés, representat del grup municipal CEC-CPC planteja dues preguntes: 

 Hi ha hagut alguna resposta per part del Departament d’Ensenyament respecte a la 



 
 

creació d’aquesta Comissió? O es vol que primer es decideixi la seva constitució al 

CEM i després es plantejarà als SSTT per garantir que participarà? Hi ha algun 

contacte previ i han manifestat la seva voluntat de participar en la Comissió? 

 La segona qüestió té a veure amb la composició d’aquesta Comissió. Sembla 

encertat que siguin coneixedors del món educatiu però s’ha de considerar que 

aquest món també és molt plural i heterogeni. 

La Regidora d’Educació, sra. Montserrat Pérez, informa responent a la primera pregunta 

que s’ha traslladat a la sra. Núria Vallduriola, Directora dels SSTT d’Ensenyament al Baix 

Llobregat, que per part de l’Ajuntament es faria aquesta proposta en el marc del CEM. Des 

dels SSTT no es va assegurar ni es va confirmar que participarien en la Comissió, però 

tampoc van assenyalar que els semblés malament la proposta (entenent que ella també ha 

d’informar als responsables del seu Departament). 

Pel que fa a la segona qüestió, justament el que s’ha decidir en el CEM és la seva composició 

tot considerant la varietat de perspectives (Primària, Secundària, Educ. Especial, AMPA, 

pública, concertada, etc.). La proposta seria que hi hagués un representant de cada 

sector/nivell, intentant assolir el màxim ventall de visions possibles. Pel que fa als SSTT se 

sol·licitarà la seva participació  en el grup de treball a partir de dilluns, tot i que la idea és 

que aquesta Comissió es reuneixi periòdicament i pugui avançar en la seva feina -ja que ara 

mateix no tenim la pressió del procés de preinscripció- intentant arribar a propostes de 

consens (que tampoc es pot garantir que s’assoleixin).  

La sra. Raquel Albiol, representant del grup polític ERC, considera que és important que es 

conformi aquesta Comissió justament amb aquesta previsió temporal respecte al proper 

procés de preinscripció. La idea és no trobar-nos amb la problemàtica a sobre de la taula i 

intentar trobar solucions de forma precipitada, quan ja no hi ha res a fer. Valora 

positivament el fet que s’intentin trobar solucions des d’una vessant més tècnica, ja que  

són ells els que coneixen de primera mà les necessitats de la ciutat en aquets sentit i els que 

poden oferir solucions amb previsió a les possibles situacions problemàtiques que es 

generin.    

La Regidora d’Educació, sra. Montserrat Pérez, assenyala que si més no, des del CEM 

estarem oferint un posicionament clar, que s’haurà treballat, i amb possibilitat 

d’implementar-ho.  

Les persones que s’ofereixen inicialment a formar part de la Comissió són: 

 Sra. M. Crisóstomo (FAMPA) 

 Sr.José Luis Pérez (INS Joan Miró) 



 
 

 Sra. M. Carmen Brito (INS Esteve Terradas i Illa) 

 Sra. Gemma Coll (INS Maria Aurèlia Capmany) 

Els centres de Primària no han assistit al CEM i, per tant, no es poden incorporar a la 

Comissió, però es farà trasllat d’aquest acord i s’intentarà aconseguir la seva participació 

activa. Per tant, la composició de la Comissió no quedarà tancada en aquests moments i 

queda oberta la possibilitat de que s’incorpori algú més. 

El sr. José Luis Pérez, representant de les direccions de centres (INS Joan Miró), assenyala 

que la Comissió hauria de treballar ràpidament perquè tot i que per al proper curs 17-18 els 

grups sembla que estan salvats, s’ha de considerar que a l’ESO ja hi ha un institut a cinc 

línies, amb la possibilitat de que el curs 18-19 un altre hagi d’estar també a cinc línies. I al 

19-20 un altre. Per tant, no només hem de treballar amb el -4 pel que fa als grups de P3, 

sinó que també amb aquells alumnes catalogats com a SCD (socialment desafavorides), que 

estan registrats a Serveis Socials, i que els centres, si no tenen un dictamen ni existeixen una 

sèrie de protocols no queden considerats i queden tapats i es troben amb realitats molt 

diferents després: és a dir, que hi ha un munt de gent que precisa de certes ajudes i que no 

la tenen. És com si no coincidís la llista de Serveis Socials, amb la llista real de gent 

necessitada que pot gestionar un centre. I això és a tota la ciutat. Per tant, aquesta seria 

una via de justificació d’una baixada de ràtios de forma generalitzada. Seria una oportunitat 

única que es dona, perquè si es redueixen grups seguirem com sempre. Ara es donaria la 

oportunitat de que tota la ciutat estigués a 20-21 (alumnes/aula)per primera vegada, per 

això té la seva importància, ja que sinó és pèrdua de professorat i de recursos.  

 

 PUNT 3 DE L’ORDRE DEL DIA: Informació sobre les propostes presentades per la 

ciutadania  sotmeses a la consideració en la convocatòria de pressupostos 

participatius 2017. 

 
El sr. Juan José González, secretari del CEM, informa que aquest punt fa referència al Decret 
d’Alcaldia 4395/2016, d’11 d’octubre (Annex 1) que recull les propostes presentades i que 
s’han fet constar en els pressupostos de l’any 2017 en el marc de la iniciativa  Pressupostos 
Participatius de l’Ajuntament, que ja es van explicar al CEM del mes d’octubre novembre:  



 
 

 
A més a més, s’informa de la nova convocatòria dels Pressupostos Participatius (Annexos 2 i 
3) amb una quantia total de 1.346.875 euros i que les propostes (com a màxim 2 per 
persona) es poden fer arribar de l’1 al 30 d’abril a l’ajuntament directament a través de les 
butlletes que consten al tríptic informatiu, mitjançant les bústies que es troben a:  

 
 Ajuntament de Cornellà de Llobregat (OAC) 
 Associació de Veïns Casc Antic 
 Casal de la Gent Gran (Antiga Estació del Carrilet) 
 Associació de Veïns del Barri Almeda 
 Citilab 
 Camp de Fútbol Fontsanta-Fatjó 
 Associació de Veïns del Barri Fontsanta-Fatjó 
 Centre Cultural Joan N. Garcia Nieto. 
 Biblioteca Central (Centre Cultural Joan N. Garcia Nieto) 
 Associació de Veïns del Barri Gavarra 
 Viver d’Empreses 
 Centre de Formació d'Adults de Cornellà 
 Associació de Veïns del Barri Pedró 
 Parc Esportiu Llobregat (PELL) 
 Associació de Veïns del Barri Riera 
 Centre Cívic de Sant Ildefons. 
 Biblioteca Sant Ildefons 
 Associació de Veïns del Barri Sant Ildefons 

 

 PUNT 4 DE L’ORDRE DEL DIA: Informació sobre la proposta de text per recolzar la 

iniciativa del Consell Escolar de Catalunya “Ara és demà”. 

 

La Regidora d’Educació, sra. Montserrat Pérez, informa de que tots els membre del CEM van 

rebre un correu sobre una iniciativa que s’impulsa per part del Consell Escola de Catalunya, 

anomenada “Ara és demà”. S’oferia la possibilitat a aquets Consell Escolar de participar a 

través dels diferents grups de treball, i fer propostes, però la participació ha estat realment 

molt baixa.  



 
 

 

Només es va rebre una proposta i s’havia convocat inicialment aquest Consell Escolar l’1 de 

març perquè finalitzava el termini per presentar les propostes al CEC i havia d’estar validada 

per part del CEM de Cornellà. Finalment no s’ha pogut convocar abans, i la proposta que 

s’ha rebut per part de FAMPA ja s’ha traslladat al Consell Escolar de Catalunya; s’ha de 

considerar, doncs, que Cornellà aquesta vegada ha estat pobre pel que fa a propostes.  

 

El sr. Juan José González, secretari del CEM, explica que originalment es va crear una petita 

Comissió formada per quatre membres (Luis López-FAMPA; Ferrán López-PAS; Urbano 

Martínez-CRP i Juan José González-Ajuntament) que  va decidir treballar l’àmbit d’alumnat 

en el marc de les ponències que establia el CEC. L’aportació inicial de FAMPA, anava en la 

línia dels diferents perfils d’alumnat que ara mateix ens trobem al nostre sistema educatiu i 

com aquest ha d’enfocar aquesta qüestió per poder treballar amb ells.  La contribució s’ha 

enviat a  tots els membres del CEM i també s’ha traslladat al CEC el dia 15 i tot i que no s’ha 

rebut resposta, s’ha d’entendre que l’aportació es considerarà en les consideracions finals 

que es facin sobre aquest debat. 

 

La Regidora d’Educació, sra. Montserrat Pérez, informa que el CEC traslladarà totes les 

propostes de forma conjunta i ordenades al Departament d’Ensenyament al mes de juny. 

 

A més a més aprofita per presentar l’experiència de l’Escola Oficial d’Idiomes de Cornellà, 

que dins d’aquesta iniciativa de “Ara és demà”, van fer una presentació al Caixa Fòrum 

coma  escola model a imitar per a la resta d’EOI. 

 

El sr. Marc Julià, representant de l’EOI, explica que des del CEC els van convidar a portar el 

debat de l’”Ara és Demà” a l’aula, i que de la iniciativa és dissenyessin unes  conclusions que 

es presentarien a la jornada dedicada a la ponència de l’alumnat que es va fer el 4 de març.   

Inicialment es van plantejar uns eixos, unes ponències molt elaborades, que s’havien 

d’esmicolar molt per a que arribessin a l’alumnat i el que es va fer es rebaixar els materials 

de referència al llenguatge de l’alumnat, es va acostar molt a la realitat de les escoles 

oficials d’idiomes i es va aconseguir que durant una setmana més de 800 alumnes dins de 

l’aula discutissin sobre molts aspectes. Es va prendre com a referència els cinc eixos de 

debat però es van multiplicar per moltes preguntes molt concretes que permetessin que 

l’alumnat s’enganxés de seguida i no divagués i es va acabar amb un conjunt de propostes 

espectaculars, una llista enorme que es va recollir i sintetitzar, i que posteriorment es va 

reduir a una presentació de 13 minuts. Quatre alumnes de llengües diferents d’edats i 

perfils molt diferents el dia 4 de març, amb el suport d’un vídeo que presentava l’EOI de 

Cornellà però també com a representant de les EOI de tota Catalunya, van presentar les 



 
 

propostes de forma excel·lent i van quedar tots molt contents de com havia anat. Ara s’està 

fent el retorn a la resta de l’escola que va participar en el debat.  

 

La sra. M. Carmen Brito, representant del professorat, indica que des de SSTT també es va 

requerir a l’INS Esteve Terradas, la participació en aquest debat. En aquest cas, es van 

agafar 4 dels cinc eixos de treball, i es van desenvolupar en el marc del Consell Escolar del 

centre. 

 

 PUNT 5 DE L’ORDRE DEL DIA: Informació sobre els nous projectes municipals en 

l’àmbit educatiu. 

 

La sra. Sonia Broto, com a Cap de l’Àrea de Gestió d’Educació, informa de la propera Mostra 

APROPA (Annex 4), que és la segona vegada que es duu a terme, i que és una mostra 

d’accions per al reciclatge i l’orientació acadèmica, que tindrà lloc el poper 29 de març 

(dimecres), de 9.30 a 14.00,a la pça. Can Suris i al CITILAB. Es tracta d’un espai de trobada 

per a l’assessorament als estudiants i a les famílies sobre les opcions educatives que hi ha a 

la ciutat. Al programa, concretat per una comissió de treball integrada per  totes les 

instàncies participants, es pot veure que la mostra està organitzada en forma de xerrades 

orientatives (amb el suport de la DIBA), tallers, xerrades breus,  punts informatius 

d’orientació, etc. Es convida a tots els membres del CEM a assistir. A data d’avui hi ha 233 

alumnes inscrits en els tallers, però tot i així s’anima a la participació especialment dels 

joves. 

 

La sra. Raquel Albiol, representant del grup polític ERC pregunta a quina franja d’edat està 

destinada la mostra. 
 

La sra. Sonia Broto, com a Cap de l’Àrea de Gestió d’Educació, informa que són adolescents 

dels instituts (de 3r d’ESO en endavant), cicles formatius, batxillerat, etc. però també els 

alumnes de l’EOI, del CFA, l’alumnat dels PFI de la Fundació el Llindar i La Carena, etc.  

 

La sra. Gemma Coll, representant de les direccions dels centres (INS M. Aurèlia Capmany), 

recolza la iniciativa ja que li sembla bona idea per als alumnes (que requereixen cada 

vegada més orientació d’aquest tipus) i per a les famílies. Considera també que la iniciativa 

ha millorat respecte a la primera edició, a la qual, la jornada de tarda, no va haver massa 

afluència de gent. Aquesta vegada, el marc horari del matí, creu que pot anar millor. 

 

La sra. Sonia Broto, com a Cap de l’Àrea de Gestió d’Educació, informa també del Projecte 

Brúixola: una acció per a l’orientació dels alumnes i que es desenvolupa amb Educaweb. La 



 
 

idea neix de l’AMPA de l’INS Joan Miró, on es va implementar i va funcionar molt bé. 

Després d’exposar la seva experiència a l’Ajuntament, des del Departament d’Educació s’ha 

difós a la resta d’INS de la ciutat. En aquests moments hi ha tres INS participants i justament 

aquest mes de març i abril es desenvoluparan les sessions programades a cada centre.  El 

programa està enfocat al 4t curs d’ESO. La idea de fons és orientar als alumnes a través de 

tallers molt participatius (grups reduïts d’uns 15 alumnes), respecte a les opcions formatives 

que tenen després d’acabar la formació obligatòria. S’espera, en aquest sentit, que l’èxit 

d’aquesta activitat a l’INS Joan Miró es reprodueixi a la resta d’INS participants.  

El sr. José Luis Pérez, representant de les direccions de centres (INS Joan Miró), assenyala 

sobre aquest projecte que al seu institut va funcionar molt bé perque es fa d’una forma 

intensiva amb grups petits i per interessos. Això permet orientar-los d’una forma guiada 

sobre tota l’oferta que tenen a la seva disposició en acabar l’escolarització obligatòria. Això 

fa que la informació estigui adaptada al perfils dels joves: els que volen fer cicles, els que 

volen fer batxillerat, els que segurament no aprovaran, etc. És com portar el Saló de 

l’Ensenyament al centre, però sense el volum d’informació que es genera al Saló, i a més a 

més, desenvolupats per professionals joves que ho tenen molt per la mà. Expliquen moltes 

coses que els joves no coneixen (especialment dels cicles) i això sempre va bé. I també és 

còmode per als professors, que no coneixen tota la informació i sempre és un bon 

complement. 

La sra. Carme Laez, pregunta si s’ha pensant en incorporar la col·laboració de persones que 

estiguin en formació en aquest tipus de projectes, ja que són ells els que millor poden 

orientar a d’altres joves partint de la seva pròpia experiència.  

La Regidora d’Educació, sra. Montserrat Pérez, informa que aquest idea s’està treballant en 

un altre projecte que es dirà Cornellà Aprèn i del qual no es dona més informació per ara ja 

que encara s’està iniciant. 

La sra. Raquel Albiol, representant del grup polític ERC assenyala que ja que s’està treballant 

en aquestes iniciatives, se suposa que s’estarà considerant oferir informació  orientar a les 

noies en temes tecnològics.   

 

La sra. Gemma Coll, representant de les direccions dels centres (INS M. Aurèlia Capmany), 

indica que això ja s’acostuma a fer als centres, a través de la participació d’exalumnes que 

expliquen la seva pròpia vivència en aquest sentit tant en el món laboral com en el món 

acadèmic, i això realment sí que funciona molt bé perque és molt proper.  

La sra. M. Carmen Brito, representant del professorat, indica que a l’INS Esteve Terradas, 

també es fa, explicant a noies que poden fer cicles de mecànica, d’automoció, etc. i que no 



 
 

s’han de centrar només en els cicles de perruqueria, imatge personal, etc. 

El sr. José Luis Pérez, representant de les direccions de centres (INS Joan Miró), també 

assenyala que ProCornellà desenvolupa algunes activitats des de la vessant de 

l’emprenedoria i que s’ha plantejat la possibilitat de fer alguna proposta per a l’alumnat de 

4t d’ESO, explicant el futur professional en àrees com les matemàtiques, la física, 

l’enginyeria, etc. que té més futur que el món de l’empresa.  

 

La sra. Sonia Broto, com a Cap de l’Àrea de Gestió d’Educació, informa també del Projecte 

Educa’t Saludablement, del qual es desenvolupa la segona edició, a l’INS M. Aurèlia 

Capmany. És una iniciativa pensada per a uns 30 alumnes de l’ESO, i el seu objectiu principal 

és garantir una adequada alimentació i un suport educatiu per als que pertanyen a 

col·lectius més vulnerables. Aquesta necessitat sorgeix arrel de la compactació d’horaris en 

els INS i de la no existència dels ajuts de menjador en aquest nivell educatiu. Es treballa amb 

entitats de la ciutat, amb la Fundació El Llindar, Menja Futur (àpats) i amb el Club Sanfeliu 

(el suport escolar). El projecte està finançat per part de l’Obra Social de La Caixa, i es 

desenvolupa de dilluns a divendres, tot i que els divendres fan festa de l’activitat de reforç 

escolar. La valoració que es fa és positiva, i el seguiment de la comissió encarregada de 

desenvolupar-lo és trimestral (aprox.). 

 

La sra. Gemma Coll, representant de les direccions dels centres (INS M. Aurèlia Capmany), 

comenta que aquest any s’ha millorat aquest projecte, aconseguint una estabilitat pel que 

fa a la participació dels alumnes. Les famílies i el propi INS estan molt contents d’aquesta 

iniciativa, especialment perque s’atén a alumnes des del punt de vista nutricional. A més  a 

més, que hi hagi una dimensió educativa (reforç), també és una empenta per a que els joves   

millorin i ho aprofitin. 

La sra. Raquel Albiol, representant del grup polític ERC, informa que amb les aportacions 

d’ERC al pressupost també quedarà coberta la franja de setembre a desembre d’aquest 

projecte que fins ara no quedava coberta. 

Respecte a aquest tema, el sr. José Luis del Alcázar assenyala que és un tema mal resolt per 
part de l’administració competent i que, més enllà de la iniciativa, convindria fer una major 
pressió pel tema dels ajuts de menjador per a l’Educació Secundària a nivell del Consell 
Comarcal i de la Generalitat.  
 
La Regidora d’Educació, sra. Montserrat Pérez, informa que des dels Serveis Socials 

municipals sí que es donen ajuts puntuals per a famílies que tenen un estudiant a casa (tot i 

que això va per una altra via). Ja s’ha aconseguit que l’Obra Social de La Caixa financiï la 

proposta un any més, tot i que es continuarà buscant fórmules per continuar el projecte, ja 



 
 

que és una preocupació compartida per part de tothom tan social com educativament.  

 

 PUNT 6 DE L’ORDRE DEL DIA: Assumptes sobrevinguts. 

La Regidora d’Educació, sra. Montserrat Pérez, convoca a un acte que es farà a l’INS Joan 

Miró sobre el programa “Cornellà Valors”.  En el marc d’aquest projecte, s’organitzen 

diferents xerrades, conferències, col·loquis al voltant d’un valor. Aquest any s’està 

treballant el valor de l’esforç i el dia 26 d’abril a les 17.30 a la sala polivalent de l’INS hi 

haurà un col·loqui en el que participaran una mestra (Helena Porras), dos alumnes, una 

presidenta d’AMPA de Primària i el moderarà una de les persones que forma part d’aquest 

projecte.  Està tothom convidat.  

El sr. Juan José González, secretari del CEM, informa del Decret d’Alcaldia 1198/17 respecte 

al canvi de nom de l’Escola M. De Déu de Montserrat a Escola Montserrat (Annex 5).  

 

 PUNT 7 DE L’ORDRE DEL DIA: Precs i preguntes. 

  

El sr. José Luis del Alcázar, representant de CGT, sol·licita informació sobre el tema de les 

obres als centres educatius de la ciutat, especialment pel que fa a les de l’Escola l’Areny i 

l’INS Cornellà 

 

La Regidora d’Educació, sra. Montserrat Pérez, informa que, si no passa res (pel que fa a la 

tramitació contractual i administrativa), a l’estiu començaran aquestes obres. En el cas de 

l’institut (nou accés i caixa de l’ascensor), les obres les adjudica la Generalitat, i ja s’havien 

d’haver fet a l’estiu, tot i que finalment han començat al mes de febrer per qüestions 

administratives, però no se sap encara quan s’entregarà les obres.  

 

El sr. José Luis Pérez, representant de les direccions de centres (INS Joan Miró), informa que 

li sembla que tenen tres mesos per fer el lliurament definitiu. 

 

 Conclou la sessió a les 18.23. 

 
ACORDS: 

 
1. Queda aprovada per l’acta corresponent a la sessió plenària ordinària del Consell 

Escolar Municipal, del 4 d’octubre de 2016, amb l’esmena realitzada per part del sr. 



 
 

Albert Mis.  

2. S’aprova per unanimitat la creació de grup de treball mixt (Departament 
d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya-Membres del Consell Escolar 
Municipal), per reflexionar sobre el model educatiu del municipi. 

 
 
 
 
 

Montserrat Pérez Lancho 
Vicepresidenta del CEM 

 
 
 
 
 

Juan José González López 
Secretari del CEM 
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29 DE MARÇ DE 2017
dE 9.30 A 14.00 h 

Citilab
Plaça Can Suris, s n

II FIRA  
APROPA
ACCIONS PER  
AL RECICLATGE  
I L'ORIENTACIÓ  
PROFESSIONAL 
I ACADÈMICA

Annex 4



El dimecres 29 de març té lloc a Cornellà la II FIRA Apropa: 
aCCIONS PER AL RECICLATGE I L'ORIENTACIÓ 

PROFESSIONAL I ACADÈMICA, un espai de trobada, 
d’orientació i d’assessorament per als estudiants i famílies sobre  
les opcions educatives i formatives existents a la ciutat.

Auditori CitilAb

10.00 – 11.00 h

Xerrada d’Orientació:  
Què en trec ara d’estudiar? 
Sra. Carme Martínez-Roca

11.30 – 12.30 h 

Xerrada d’Orientació:  
Com ens preparem per  
a les professions del futur?
Sr. Román Castro

13.00 – 14.00 h 

Xerrada d’Orientació:  
“identifica i entrena  
les teves competències”
Sr. José Alonso

AulA 0

9.30, 10.30, 11.30, 12.30, 13.30 h

Taller “Classe zero d’alemany - 
descobreix una nova llengua”
A càrrec de l’Escola Oficial d’Idiomes 
de Cornellà de Llobregat

AulA b

9.30, 10.30, 11.30, 12.30, 13.30 h

taller de comerç
A càrrec de la Fundació per a Joves  
La Carena de Cornellà

VEStÍbul

9.30, 10.00, 10.30 h (descans)  
11.30, 12.00, 12.30, 13.00 h 

tallers de perruqueria i estètica
A càrrec de Fundació El Llindar



AulA C

Xerrades breus

9.30 h
Certificats de Professionalitat, altre 
manera d’acreditar i certificar la 
formació amb el Gremibaix Fundació
A càrrec de Sheyla Garcia. Responsable  
de Formació de Gremibaix Fundació / 
Gremi d’Instal·ladors del Baix Llobregat

10.00 h
tecnoatenció, servei de prevenció 
ciberbullying i ciberadiccions 
A càrrec de Francisco Cobacho – CITILAB

10.30 h
realitat virtual i videjocs 
A càrrec d’Héctor Zapata – CITILAB

11.00 h
batxillerat Artístic
A càrrec del INS M. Aurèlia Capmany

11.30 h
Ens formem a la Fundació El llindar
A càrrec de Carlos Alcaine. Coordinador Formació 
Professional Inicial, Fundació El Llindar

12.00 h
la nostra oferta formativa
A càrrec dels INS Miquel Martí i Pol  
– Esteve Terradas i Illa

oPEN SurF

de forma permanent durant tota la jornada

Mostra de tallers i projectes
A càrrec del CITILAB

9.30, 10.30, 11.30, 12.30, 13.30 h

taller de cuina

A càrrec de la Fundació per a Joves  
La Carena de Cornellà
9.30, 10.30, 11.30, 12.30, 13.30 h

taller de papiroflèxia
A càrrec de l’INS Maria Aurèlia Capmany

EXtErior

9.30, 10.30, 11.30, 12.30, 13.30 h

taller de Jardineria
A càrrec de l’INS Esteve Terradas i Illa



A la plaça de Can Suris hi haurà Punts d’informació de les següents entitats  
i centres educatius: Diputació de Barcelona / Departament de Joventut de l’Ajuntament 
de Cornellà de Llobregat / Departament d’Educació de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat 
/ Fundació El Llindar / Fundació per a Joves La Carena de Cornellà / Gremibaix Fundació, 
centre de formació / INS Esteve Terradas/INS Miquel Martí i Pol / INS Joan Miró / INS Francesc 
Macià / INS Maria Aurèlia Capmany / Centre de Formació d’Adults de Cornellà de Llobregat 
/ Escola Oficial d’Idiomes de Cornellà de Llobregat / UNED/Universitat de la Gent Gran

ORGANITZADORS:

08940 Cornellà de Llobregat
Telèfon: +34 93 551 06 60 / Fax: +34 93 551 06 78

COL.LABORADORS:

Av. Can Corts

Parc de  
les Aigües

Citilab
Pl. Can Suris

Ctra. Sant Joan Despí

Cornellà Centre

Fontsanta-Fatjó

Bon Viatge

Les Aigües

Ctra. Sant Boi
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